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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6 .) Korm. rendelet 48.§ 3 . pontja szerinti
feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Miért hagyja a kormány, hogy az ország egyes részein megsz űnjön a gyermekorvosi ellátás?
Mennyi gyermekorvos hiányzik Komárom-Esztergom megyében? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóban megjelent, hogy a Házi Gyermekorvosok Egyesületének elnöke szerint minél el őbb
meg kell újítani és erősíteni a házi gyermekorvosi szolgálatot, különben az ország több területé n
megszűnhet a házi gyermekorvosi ellátást .
A legsürgetőbb probléma az utánpótlás kérdése, mivel a házi gyermekorvosi hivatás nagyo n
elöregedett : a szakemberek 45 százaléka 60 év feletti, de az aktív nyugdíjkorúak aránya is 2 5
százalék felett van. Ha az idősek pótlása nem történik meg, hamarosan nagyon komoly ellátás i
zavarokhoz vezethet, sőt idővel meg is szűnhet a szolgáltatás . Ahol utód nélkül szűnik meg a
gyermekorvosi praxis, ott a helyi családorvos veszi át a feladatot, véglegesen .
Mivel a házi gyermekorvosok gyerekgyógyász szakvizsgával rendelkezve szakorvoskén t
dolgoznak, a háziorvosok képzésének azonban csak töredékét teszi ki ez a terület, mindenkine k
érdeke, hogy a gyermekeket teljes szakértelemmel bíró doktorok lássák el . Így fontos lenne ,
hogy a fiatalok számára vonzó legyen a szakma .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Mennyi betöltetlen gyermekorvosi praxis van a megyében ?
• Mennyi nyugdíjkorhatárt betöltött gyermekorvos dolgozik a megyében? Hán y

százalékát teszi ki az összes gyermekorvosnak ?
• Mennyi 60 év feletti gyermekorvos dolgozik a megyében? Hány százalékát teszi ki a z

összes gyermekorvosnak?
• Mennyi 35 év alatti gyermekorvos dolgozik a megyében? Hány százalékát teszi ki a z

összes gyermekorvosnak?
Várom megtisztel ő válaszát !
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